
 

Loit Kivistiku vastus Valimisliit Kodune Viljandi fraktsiooni 09.09.2013 arupärimisele seoses 

Viljandi linna lasteaedade olukorraga.  

 

 

1. Küsimus: Milline summa on lähtuvalt volikogus vastu võetud eelarve strateegiast 

planeeritud järgnevaks viieks aastaks investeeringuteks Viljandi linna lasteaedadesse?  
 

 

Vastus: Eraldi reaga lasteaedade investeeringuid eelarvestrateegias ei ole. On investeeringute 

reservi rida, mille arvelt on võimalik teha investeeringuid või katta välisrahastuse korral 

omafinantseeringut. 2014 on see summa 137 853 eurot, 2015 ja 2016 on summad väikesed 

reservis, 2017 on 273 161 eurot.  

 

 

2. Küsimus: Kas eelmises küsimuses mainitud plaanitavaks investeeringuks kaasatakse 

ka eelarvevälist lisaraha ning kust seda taotletakse?  
 

 

Vastus: Meie esimene prioriteet on suurte investeeringute puhul otsida lisarahastuse 

võimalusi. Loodame uuest aastast avanevate Euroopa Liidu struktuurifondide peale ja 

siseriiklike energiasäästule suunatud programmide peale.  

 

 

3. Küsimus: Juhul, kui lisaraha taotletakse, siis kas ja kust leitakse vajadusel 

kaasfinantseering?  

 

Vastus: Omafinantseering leitakse eelarvest investeeringute reservi realt või võetakse laenu. 

Lasteaiad on minu hinnangul linnale just sellise prioriteediga küsimus. 


